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Betreft: Art. 47 vragen PvdA inzake toename diefstal E-bikes  
 

Geacht college, 

Op donderdag 11 februari konden we in een artikel in De Limburger lezen dat het aantal aangiftes van 
diefstal van e-bikes in 2020 met maar liefst 37% gestegen is ten opzichte van het jaar ervoor. 
Waarschijnlijk zijn er veel meer fietsen gestolen, want lang niet alle mensen doen aangifte. Onze provincie 
blijkt een geliefde plek voor dieven gelet op onze grensligging. Omdat er steeds meer dure fietsen 
verkocht worden, trekt dit steeds meer aandacht van de georganiseerde criminaliteit. Hierbij worden 
professionele en gewelddadige methodes niet geschuwd. Een zorgelijke ontwikkeling. 

In Maastricht werd vorig jaar 253 keer aangifte gedaan van diefstal van een e-bike. Dit is exclusief diefstal 
uit garages en schuurtjes. Dit komt neer op 20,8 aangiftes per tienduizend inwoners, terwijl het landelijk 
gemiddelde 9 is. Kortom, er worden fors meer elektrische fietsen dan gemiddeld gestolen in onze stad. 

Dit roept dan ook de volgende vragen aan het college bij ons op: 

1. Welke acties onderneemt het college op dit moment om diefstal van e-bikes terug te dringen? 
2. Welke acties is het college van plan te ondernemen om diefstal van e-bikes terug te dringen? 
3. Stichting Aanpak Fiets- en E-bikediefstal (S.A.F.E.) pleit vooral voor betere preventie en acties 

tegen georganiseerde diefstal. Op welke manier geeft u deze preventie vorm, of bent u 
voornemens om dat te gaan doen? Welke specifieke acties worden in onze stad ondernomen 
tegen de criminelen achter deze georganiseerde diefstal? 

4. S.A.F.E. stelt ruim 100 traceerbare lokfietsen ter beschikking van de politie. Worden deze 
lokfietsen ook ingezet in Maastricht? Zo nee, bent u voornemens om er alsnog voor te zorgen dat 
deze lokfietsen hier ingezet kunnen worden? 

 

Met vriendelijke groet, 
Namens de fractie van de PvdA Maastricht, 
Manon Fokke  
Didier Jacobs 
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